
Møde i afdeling 9. Ådalen den 19.juni 2025 i fælleshuset. 

 

 

Til stede var: Helle Sørensen,   Andreas Christensen,   Jytte Hensen,   Flemming Nielsen,            

Dinnie Madsen og Rene Knackstedt.  

Lone Bjørn var fraværende. 

 

 

1.Sct. Hans Festen: Vi fordelte arbejdsopgaverne og blev enige om at vi i bestyrelsen mødes 16:30. 

Vi dækker bord inde. Vi var ovre og se på den grill, vi skal bruge og nogen tager et bålfad med og 

pinde til snobrød. 

 

2.Siden sidst: Der kom 10 til arbejdsdagen og vi fik gjort det, som vi havde planlagt Der var 5 

stande til det årlige loppemarked i fælleshuset. Der er kommet skab op i vaskeriet med alt udstyr til 

bordtennis, petanque og minigolf. Da flaget også er der til selvbetjening er der kommet et opslag 

med flagdage. 

Der er kommet sedler rundt i alle postkasser i Ådalen fra AB-Sprotoften. De vil begynde at udskifte 

vinduer og terrassedøre i august. Det bliver dog en anden slags end først planlagt. 

 

3:Eventuelt: Lejerne af fælleshuset må bruge de udendørs faciliteter. Også dem der kommer 

udefra. De har endnu ikke tilladelse til at bruge udstyret fra vores skab. 

 

 

Næste møde er 14, august kl. 19:00 

 

Referent Jytte Hensen. 

 


